
Protokoll trån L.lungabolets Samfällighetsförenings årsmöte 2013-04-20

Mötet förklarades öppnät av ordföranden Håkan Högfelt
Till mötesordförande valdes Arne Larsson, och till mötessekretera re An d ers östling
Ernst Al4 berger och Helena Karlsson utsågs till justerinSs mä n

Kallelsen godkändes efter korkre diskussion om media för utskick
Dagordningen godkåndes

Verksamhetsberättelsen drogs av Håkan Högfe,t och lades till handlingarna
Årsredovisningen föredrogs för mötet och lades tillhandlingarna
Revisionsberättelsen drogs av Cadna Hammarstrand. codkändes av mötet utan anmärkning.
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet fö. verksamhetsåret.
lnSa motioner har inkommit
Budgetför 2013 drogs av Håkan Högfelt
Arvode för 2012 till styrelsen var 15150 kr, indexuppräknat från 2011års nivå. För 2013
föreslog Håkan Högfelt samma nivå. Håkan Högfelt förtydligaratt detta inkluderar
a rbetsgiva ravgifter och skatter. Efter en längre diskussion ang nivåer så beslöts att för 2013
så utgår ingetarvode. Ersättning för utgifter utgår som vanligt.
Häkan Högfeltomvaldes som ordförande för kommande år
'1'lllstyrelsen valdes lda Mossheden {Kassör,2 år), MattiasJensen (2 år}, Robin Jönsson (1år)
och Christer Persson (1år). Ti ll supplea nter valdes Anders Östling och Jesper Lindberg.

15. Till revisorer för 2013 valdes Carina Hammarstrand och Ahnika Jensen. som
revisorss u pplea nt valdes Karl-Åke Johansson.

15. Till valberednrng utsågs (efter viss möda) AlfJenren och Ernst A/berger.
17. Som firmatecknare utsågs kassor och ordförande, vär för sig.

18. Övriga frågor
a. Förslag från Alflensen att ändra stadgarna för utskick av kallelser mm. Förslaget var

att kallelse skallskevia anslagstavlan, e-post och hemsidan. Medlem som vill ha

kallelse på annat sätt skall meddela detta tillstyrelsen. Detta blir ettvilande beslut
eftersom det krävs två på varandra följande årsmötetför attändringen skallanses
kor.ekt-

b. K-Ålohansson tog upp fråga om det finns försä kringar för vå ra tillSångär. Robin J

bekräftade att detta finns.
c, Frågorom vattenkvaliteten från Malin (Vallmo 2) och l"ennart (Smultron 2)

besvarades av Christer P. Mattias Jensen kommer i framtiden att spola ledningarna
regelbundet vilket förhoppn ingsvis åtgärdar den grumlighet som påpekades.

19. Protokollet tillgänglighet - kommer att anslås på anslagstavla och hemsida
20. Mötetavslutades

Ljungabolet den 22 april 2013
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